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ONDERWERP:  INSPREEKTEKST BEHANDELING COMMISSIEVERGADERING 17 OKTOBER 2019 
PROJECT: MANEGE HOLENDRECHTERWEG – OUDERKERK A/D AMSTEL 
DATUM:  17 OKTOBER 2019 
NAMENS: ONTWIKKELCOMBINATIE GIJSBRECHT 
 
 

 
Geachte Commissieleden, 
 
Ontwikkelcombinatie Gijsbrecht is blij dat er vanavond gesproken wordt over de 
uitgangspunten voor de herontwikkeling van het manegeterrein Gijsbrecht van Aemstel aan 
de Holendrechterweg. Hopelijk wordt met deze vervolgstap een solide basis gelegd, om dit 
terrein te transformeren tot een aantrekkelijke en groene woonlocatie. Hieraan is echter 
een lang proces voorafgegaan. Graag wil ik u nog even meenemen langs de weg die wij in 
dat proces hebben afgelegd en welke punten wij daarbij zullen meenemen naar de verdere 
uitwerking van het plan. 
 
Het proces is in 2014 gestart met de Ruimtelijke Visie voor 3 percelen aan de 
Ouderkerkerplas, waarvan het manegeterrein er 1 was. De Ruimtelijke Visie zou eind 2017 
worden behandeld om te worden vastgesteld door de gemeenteraad maar is uiteindelijk 
van de agenda gehaald. Gelet op het feit dat de manegelocatie in de Woonvisie is 
aangewezen als woningbouwlocatie en de grote druk die er in de regio is op de 
woningmarkt, is ervoor gekozen om binnen de kaders voor het manegeterrein, zoals 
opgenomen in de Ruimtelijke Visie, een eerste schetsplan uit te werken voor 
herontwikkeling van het manegeterrein ten behoeve van woningbouw. 
 
Gelet op de Provinciale belangen die hier spelen is het schetsplan besproken met de 
Provincie, die positief hebben geadviseerd. Vervolgens is het schetsplan in oktober 2018 
(precies 1 jaar geleden) voor het eerst voorgelegd en toegelicht aan omwonenden en 
andere belangstellenden. In november 2018 volgde een tweede bijeenkomst met 
omwonenden in de vorm van een ‘drieluik’ met onderwerpen het plan, de afwikkeling van 
het verkeer / verkeersveiligheid en het proces.  
 
Zoals ook blijkt uit de Nota van Inspraak is door omwonenden met name aandacht gevraagd 
voor de afwikkeling van het verkeer. Ook was er onvrede over het proces. Wat het proces 
betreft willen wij benadrukken dat dat er ruimte is voor inbreng vanuit omwonenden en 
andere belanghebbenden. Mede daarom hebben omwonenden in maart 2019 nogmaals de 
gelegenheid gekregen om te reageren op het schetsplan. Door het schetsplan aan te passen 
naar aanleiding van vragen en opmerkingen van omwonenden hebben wij hopelijk duidelijk 
gemaakt dat we daadwerkelijk bereid zijn om naar mensen te luisteren en actief te zoeken 
naar gedragen oplossingen. Dit heeft geleid tot een aangepast schetsplan dat in juli 2019 is 
gedeeld met omwonenden. Ook heeft het aangepaste plan op de website van de gemeente 
gestaan. 
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Met betrekking tot de vragen met betrekking tot het aspect verkeer kan worden opgemerkt 
dat naar aanleiding van de eerste reacties opdracht is gegeven om de door omwonenden 
aangedragen knelpunten verder te onderzoeken. De aanbevelingen uit het 
verkeersonderzoek hebben vervolgens geleid tot aanpassingen in het schetsplan. Bij de 
verdere uitwerking van het plan zal het aspect verkeer opnieuw de aandacht krijgen en in 
goed overleg met de gemeente en omwonenden verder worden uitgewerkt. 
 
Overigens was er naast kritische noten, ook waardering voor ons plan. Wij hopen dan ook 
dat met het vaststellen van de uitgangspunten, de herontwikkeling van het manegeterrein 
nu voortvarend ter hand kan worden genomen. Mocht u nog vragen hebben dan zijn wij 
graag bereid deze te beantwoorden.  
 
Dank u wel! 




